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ZÁPIS

z 13. jednání
Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 (KSZM-MA21),

které se konalo 7. dubna 2025 od 17:11 do 17:58 hodin
v sále bratří Čapků na radnici ÚMČ Praha 10, Vinohradská 3218/169, Praha 10

Přítomni členové komise:
RNDr. Tomáš Janik, Ph.D.
Ing. arch. et Ing. Lubomír Bača
Mgr. Lucie Buchtíková
Mgr. Tereza Hauffenová, MBA
Renata Chmelová
Petr Kopecký
Mgr. Zuzana Lajksnerová
Mgr. Karin Marques
Mgr. Marek Reimer

Online připojení členové komise:
Mgr. Lucie Loučková

Omluveni členové komise:
Ing. Jarmila Bendová
Be. Jakub Fraj
Be. Kateřina Vávrová

NeomluvenI členové komise: ---

Hosté: ---

Předseda komise zahájil jednání v 17:11, konstatoval, že komise je usnášeníschopná a jako
ověřovatele zápisu z tohoto jednání určil Mgr. Lucii Buchtíkovou.

Dále požádal o hlasování o účasti hostů a veřejnosti na jednání KSZM-MA21.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
10 10 O O O
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Schválení programu jednání

Členům komise byl rozeslán tento návrh programu:

1. Moje stopa - rekapitulace projektů z participativního rozpočtu
2. Zdravotní plán
3. MístníAgenda 21
4. Různé, diskuze

O tomto návrhu bylo hlasováno beze změn.

Průběh hlasováni:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
10 10 O O O

Průběh jednání

1. Moje stopa - rekapitulace projektů z participativního rozpočtu

Tomáš janík shrnul genezi participativního rozpočtu Moje Stopa, který probíhal v letech 2015
až 2020 - realizováno bylo bezmála třicet projektů vzešlých z Mojí stopy, kdy poslední z nich
byl dokončen v nedávné době. O pokračování Mojí stopy se v současné době neuvažuje,
zejména z důvodu nedostatku pozemků ve vlastnictví MČ, které by byly vhodné pro realizaci
projektů.

Diskuse: Ing. Milan Maršálek, Mgr. Zuzana Lajksnerová, Mgr. Lucie Buchtíková, Renata
Chmelová
Pani Lajksnerová a Buchtíková upozornily na neaktuálnost webových stránek a doporučily
doplnit na web informace o ukončeni projektu.

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:
KSZM-MA21 bere na vědomi realizaci vítězných návrhů v rámci participativního rozpočtu -
projektu Moje stopa.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
10 10 O O O

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/13/1/2025
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17:35 odchod pan Petr Kopecký

2. Zdravotní plán

Milan Válek představil posun v přípravách ZP od posledního jednání komise - byla jmenována
pracovni skupina, povedlo se získat data od ÚZlS a na jejich základě se zpracovává analýza
zdravotního stavu obyvatelstva. Dále byla provedena rešerše aktivit MČ v oblasti zdraví,
připravuje se návrh struktury dokumentu a prioritizace hlavních oblastí. Byl nastíněn další
postup - o průběhu příprav budou členové a členky komise průběžně informováni - na příštím
jednání komise by měly být prezentovány konkrétní výstupy.

Diskuse: Mgr. Lucie Buchtíková, Ing. Milan Maršálek, Renata Chmelová, Ing. arch. et Ing.
Lubomír Bača

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:
KSZM-MA21 bere na vědomi proces zpracováni Zdravotního plánu.

Průběh hlasováni:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 O O O

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/13/2/2025

3. Místní Agenda 21

Tomáš Janík a Milan Maršálek shrnuli posun v probíhajÍcÍ reformě místní Agendy 21 - od
minulého zasedání se připomínkoval návrh reformy zaslaný Ministerstvem životního prostředí,
zástupci MČ se zúčastnili souvisejÍcÍch jednání a připomínkovaní - zejména s ohledem na
zohledněni mládeže a rodin v rámci připravované reformy, která se v navržené podobě
zaměřuje zejména na seniory. Reformovaná místní Agenda 21 by měla být spuštěna od
příštího roku. Milan Maršálek na závěr vyzval členy komise k zapojeni se do připomInkováni
v dalším kole sběru podnětů k reformě MA21

Diskuse: Ing. Milan Maršálek, Mgr. Marek Reimer
Pan Reimer požádal o zasláni výsledků vypořádaní připomínek za MČ k reformě MA21.

4. Různé, diskuse
Tomáš Janík pozval členy komise na Strategii tour Skalka, která se koná ode dneška do 16.
dubna, ve všedni dny od 15:00 do 18:00. Cílem akce je přiblížit občanům činnost mÍstního
úřadu, představit hlavní projekty městské části, seznámit s dalším směřováním městské části.
Tomáš Janík také informoval o tvorbě implementačního plánu SPUR, který by měl efektivně
provazovat a monitorovat stávající procesy spojené se SPUR, akčními plány, rozpočtem a
dalšími plánovacími nástroji.
Milan Maršálek informoval o participaci rekonstrukce hřiště Nad Primaskou, která proběhla ve
čtvrtek 3. dubna přímo na hřišti, za účasti vÍce jak 180 respondentů.
Dále upozornil na proběhlý sběr dat skrze dotazník k třidění odpadu, který byl zaměřen na
mapováni aktuálni situace a zlepšeni dostatečnosti sběrné sitě tříděného sběru na území
Prahy 10.
Na závěr pozval na již tradiční akci Kafe na úřadě, která se bude konat v pondělí 12. května.

jednání komise bylo ukončeno v 17:58 hodin.
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Jméno, příjmenI a podpis předsedy

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.

Jméno, příjmení a podpis ověřovatele zápisu

Mgr. Lucie Buchtíková

Jméno, příjmení a podpis tajemníka komise

Jana Martínková (zastoupení - Milan Válek)

datum vyhotoveni zápisu
10. 4. 2025

Součástí zápisu jsou stanoviska KSZM-MA21 č. 1 - č. 2
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a mÍstnÍ Agendu 21

Č. KSZM-MA21/13/1/2025

ze dne 7. 4. 2025
k ,,Moje stopa - rekapitulace projektů z participativního rozpočtu".

Komise pro strategii Zdravého města a mistni Agendu 21

I.BERE NA VĚDOMÍ

realizaci vítězných návrhů v rámci participativního rozpočtu - projektu Moje stopa.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE l NEHLASOVAL
10 10 O O O

RND .Tomáš Janik, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

Č. KSZM-MA21/13/2/2025

ze dne 7. 4. 2025
k ,,Zdravotní plán".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I.BERE NA VĚDOMÍ

proces zpracování Zdravotního plánu.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
g 9 O O O

RNDr. Tomášjanik, Ph.D.
předseda KSZM-MA21


